
پرسـپولیس بعد از قهرمانی در لیگ بیسـت و دوم به دنبال 

این اسـت تا در جام حذفی هم فینالیسـت شـده و طلسـم 

ناکامـی چنـد سـاله اش در ایـن جـام را بشـکند. زمانـی 

علـی دایـی متخصـص قهرمانـی بـا پرسـپولیس در جـام 

حذفـی بـود و موفـق شـد دو بـار بـا ایـن تیـم ایـن جـام را 

کسـب کنـد. یحیـی گل محمـدی نیـز یک بـار در دوره اول 

سرمربیگری اش در پرسپولیس با این تیم راهی فینال شد 

امـا در ضربـات پنالتـی مغلـوب سـپاهان شـدند. در ادامه 

برانکـو ایوانکوویـچ با وجود موفقیت های چند سـاله ای که 

با پرسـپولیس کسـب کرد، نتوانسـته بود جام حذفی را به 

دست بیاورد که درنهایت در آخرین فصل مربیگری اش در 

این تیم، سرخپوشـان با شکسـت داماش قهرمان شـدند. 

درواقـع ایـن آخریـن قهرمانی پرسـپولیس در جـام حذفی 

بـود و بعـد از آن سرخپوشـان بـا یحیی گل محمدی در سـه 

فصـل نـاکام بودنـد. در دو فصـل در مرحلـه یک چهـارم و 

نیمه نهایـی مقابـل اسـتقلال در ضربـات پنالتی شکسـت 

خوردنـد و فصـل پیـش هـم در مرحلـه یک چهـارم، سـه بـر 

دو بـه آلومینیـوم اراک باختنـد. بـا توجه به ایـن ناکامی ها 

یحیـی می خواهـد ایـن فصـل طلسم شـکنی کـرده و بـا 

پرسـپولیس دبـل کنـد. مسـاله دیگـر اینکـه پرسـپولیس 

فصـل پیـش جامـی بـه دسـت نیـاورد و ایـن مسـاله باعـث 

شـد انتقـادات زیـادی از گل محمـدی شـود، از ایـن رو این 

مربـی عـزم خـودش را جـزم کرد تا ایـن فصل لیگ و حذفی 

را بـا هـم به دسـت بیـاورد. 

دلیـل دیگـری کـه سـرمربی پرسـپولیس را مصمم کـرده تا 

تیمـش را قهرمـان جـام حذفـی کنـد، انتقاداتی اسـت که 

برخـی افـراد منتسـب به تیم هـای رقیب از شـکل قهرمانی 

پرسـپولیس در لیـگ می کننـد و تلاش شـان این اسـت که 

این موفقیت را به مسـائل داوری یا عوامل پشـت پرده ربط 

دهنـد. از ایـن رو یحیـی می خواهـد بـا قهرمانـی تیمش در 

جـام حذفـی بـه نوعـی جـواب دندان شـکنی نیـز بـه ایـن 

منتقدانـش بدهد. 

  ترکیب برنده و 8 اخطاری

پرسپولیس بعد از بازی با نساجی دو روز استراحت داشت 

و از روز یکشـنبه بـرای بـازی بـا هـوادار اسـتارت زد. مسـاله 

مهمـی کـه مربی بدنسـاز پرسـپولیس )لوسـادا( از آن ابراز 

رضایـت کـرده شـرایط بدنی خـوب همه بازیکنـان این تیم 

اسـت و اینکـه بازیکـن مصدومی در تمرینات سرخپوشـان 

دیـده نمی شـود. بـا توجه بـه همین مسـاله، یحیی تیمش 

را بـرای بـازی امـروز به طـور کامـل در اختیـار دارد. از نـوع 

تمرینـات اخیـر سرخپوشـان می تـوان متوجـه شـد کـه 

یحیـی قصـد نـدارد تغییـری در ترکیـب اصلـی تیمـش در 

دو سـه بـازی اخیـر بـه وجـود بیـاورد. در همین راسـتا تنها 

نگرانـی یحیـی تعـداد بـالای بازیکنان تـک اخطاره تیمش 

در بـازی امـروز اسـت. علیرضـا بیرانونـد، میـلاد سـرلک، 

سـینا اسـدبیگی، مرتضـی پورعلی گنجـی، مهـدی ترابی، 

سـعید صادقـی، عیسـی آل کثیـر و دانیـال اسـماعیلی فر 

بازیکنانـی هسـتند کـه در صـورت کسـب اخطـار در دیدار 

امـروز، فینـال جـام حذفـی را از دسـت خواهنـد داد. البته 

اگر پرسـپولیس برنده این مسـابقه باشد. نکته جالب توجه 

اینکه در بازی های لیگ 4، 5 هفته ای بود که پرسپولیس 

11 بازیکن در خطر محرومیت داشت که از بین آنها فقط 

میـلاد سـرلک کارت زرد گرفـت و بـازی با پیکان را از دسـت 

داد. از ایـن رو سرخپوشـان بـه نوعـی احتیـاط کـردن را در 

ایـن چنـد هفتـه یـاد گرفته اند. 

  شارژ مالی تیم قبل از اتمام فصل

مدیریــت باشــگاه پرســپولیس تــلاش زیــادی کــرد تــا 

ــام  ــل از اتم ــش را قب ــان تیم ــان و مربی ــی بازیکن دریافت

لیــگ افزایــش دهــد و یــک روز قبــل از بــازی بــا نســاجی 

ــان 76  ــی سرخپوش ــرایط فعل ــاق رخ داد. در ش ــن اتف ای

درصــد قراردادشــان را دریافــت کرده انــد، درحالی کــه 

طبــق قــرارداد بایــد کل پول شــان را قبــل از اتمــام فصــل 

می گرفتنــد. البتــه بــا توجــه بــه اینکــه پرســپولیس در ایــن 

مرحلــه از جــام حذفــی حاضــر اســت، فصل فوتبالــی برای 

ایــن تیــم بــه اتمــام نرســیده اســت. در همیــن راســتا رضــا 

درویــش بــه دنبــال ایــن اســت تــا قبــل از بــازی امــروز هــم 

درصــدی دیگــر از قــرارداد اعضای تیمــش را پرداخت کند. 

ضمــن اینکــه سرخپوشــان پــاداش ســه، چهــار بردشــان را 

نیــز از باشــگاه طلبــکار هســتند؛ هرچنــد ایــن پاداش هــا 

در قــرارداد لحــاظ نشــده اســت. 

  تمدید قرارداد با مربیان در اولویت

دسـتیاران خارجـی یحیـی گل محمـدی در فصلـی کـه 

گذشـت از ارکان اصلی موفقیت تیم شـان در رقابت های 

لیگ بودند. از ویرا که به عنوان طراح تمرینات وظیفه اش 

را خیلـی خـوب انجـام داد تـا لوسـادا که شـاگردانش را به 

بهتریـن شـکل از لحاظ بدنـی آماده کرد. همین طور ننکا 

که توانسـت علیرضا بیرانوند که به خاطر نیمکت نشـینی 

طولانـی در اروپـا دچـار افـت روحـی و فنـی شـده بـود 

را خیلـی زود بـه شـرایط ایـده آل برگردانـد. بـا توجـه بـه 

همیـن مسـاله باشـگاه پرسـپولیس بـا نظـر مثبـت یحیی 

گل محمـدی بعـد از اتمـام فصـل می خواهد قـرارداد این 

مربیـان را تمدیـد کنـد. هـر سـه مربی تمایل زیـادی برای 

ماندن در جمع سرخپوشان دارند و در بستن تیمی بهتر 

از فصـل گذشـته نیـز قـرار اسـت بـه یحیـی در فصـل نقل 

و انتقـالات کمـک کننـد. دسـتیاران ایرانـی گل محمدی 

نیـز هنـوز یـک فصل دیگـر با پرسـپولیس قـرارداد دارند و 

فقـط خارجی هـا قراردادشـان تمـام می شـود. البتـه کـه 

باشـگاه پرسـپولیس بایـد قبـل از تمدیـد بـا ایـن مربیـان 

تسویه حسـاب کنـد؛ چراکـه درصـد قابـل توجهـی از 

قراردادشـان باقـی مانده اسـت. 

  شرایط آل کثیر برای تمدید

ــه اش  ــط حمل ــت خ ــرای تقوی ــتان ب ــپولیس در زمس پرس

ــا شــرایط متفــاوت داشــت. یکــی از خرید هــا  ــد ب دو خری

ــا  ــم تقریب ــا رق ــت ب ــد داش ــه قص ــود ک ــر ب ــی آل کثی عیس

20 میلیــارد تومــان قــرارداد یــک ســال ونیمه امضــا کنــد 

ــگاه  ــی و باش ــرار یحی ــد. اص ــی نش ــته اش عمل ــا خواس ام

ایــن بــود کــه او بایــد 6 مــاه امضــا کنــد؛ چراکــه از دوران 

مصدومیــت طولانــی برگشــته و شــرایط نامشــخصی دارد. 

عیســی بعــد از چنــد رفــت و برگشــت بــه باشــگاه درنهایــت 

بــا رقــم 5.5 میلیــارد تومــان ســرخپوش شــد. هرچنــد او 

ــت  ــر جه ــه ه ــا ب ــت ام ــتری را داش ــتمزد بیش ــار دس انتظ

ــه  ــت ک ــن جه ــت، از ای ــرده اس ــر ک ــرای او تغیی ــرایط ب ش

ــه  ــپولیس ب ــرای پرس ــش ب ــای حساس ــا گل ه ــته ب توانس

ــا  ــرایطی طبیعت ــن ش ــردد و در چنی ــش برگ ــای اوج روزه

خواســته هایی هــم بــرای تمدیــد قــرارداد خواهــد داشــت. 

ــای  ــی از اولویت ه ــن یک ــن بازیک ــا ای ــرارداد ب ــد ق تمدی

پرســپولیس بعــد از بازی هــای جــام حذفــی اســت. ایــن 

در حالــی اســت کــه لئانــدرو پریــرا نیــز در نیم فصــل بــا رقم 

یک میلیون و یکصــد هــزار دلار ســرخپوش شــد و قراردادش 

یــک فصل و نیمــه اســت. بــا ایــن اوضــاع پرســپولیس بعــد 

از رقابت هــای حذفــی بــه دنبــال خلاصــی از ایــن بازیکــن 

ــود، از ایــن جهــت کــه او در برنامه هــای فصــل  خواهــد ب

آتــی کادرفنــی سرخپوشــان جایــی نــدارد. 
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هفدهمین دوره رقابت    های سوپر لیگ کاراته روز جمعه 29 اردیبهشت 

ماه در سالن شهید افراسیابی تهران به پایان رسید و تیم کاراته دانشگاه 

آزاد که در ســـالیان گذشـــته همواره روی سکوی قهرمانی قرار داشت، 

این بار با یک پله ســـقوط در جایگاه دوم قرار گرفت. اتفاقی که با توجه 

به هفت قهرمانی دانشگاه آزاد به عنوان یکی از پر افتخارترین تیم های 

سوپر لیگ در نگاه اول موضوعی عجیب بود، اما این موضوع با توجه به 

تغییر سیاست های این باشگاه برای جوانگرایی از ابتدای فصل از سوی 

مسئولان این باشگاه عنوان شده بود.  احمد صافی سرمربی تیم کاراته 

دانشگاه آزاد که سابقه مربیگری در کشورهای مختلف را دارد، در گفت وگو 

با »فرهیختگان« ضمن ابراز رضایت از عملکرد تیم دانشگاه آزاد، از تغییرات 

بنیادین این تیم در این فصل صحبت کرده است که در ادامه می خوانید.

 با توجه به عملکرد پرقدرت دانشگاه آزاد در سوپر لیگ کاراته در سالیان 

اخیر، عدم قهرمانی این تیم در نگاه اول اتفاق نادری به نظر می رسد؟

اصلا این طور نیست. ما در این فصل رقابت های سوپر لیگ تغییرات بنیادین 

داشـــتیم و تیم خود را جوان کردیم. بالای 85 درصد اعضای تیم ما بچه های 

دانشگاه آزاد بودند. از طرفی تیم بیمه تعاون در رقابت های این فصل از لحاظ 

سرمایه گذاری سنگ تمام گذاشت و حق طبیعی هر کسی که سرمایه گذاری 

بهتر انجام می دهد، نتیجه بهتر است. روی کاغذ و در رنکینگ تیم بیمه تعاون 

از تیم ما قوی تر بسته شده بود، اما فکر می کنم ما حاصل یک تفکر ویژه شدیم. 

یک پله پایین تر قرار گرفتیم، اما از لحاظ دیسیپلین، نظم و جوانگرایی با توجه به 

حضور اکثریت بچه ها از دانشجویان دانشگاه آزاد و دانشجویان سایر ارگان ها، 

موفقیتی کمتر از اول شدن نداشتیم. 

در نیم فصل نخست از عملکرد تیم تان راضی نبودید. در پایان سوپر لیگ 

این نارضایتی برطرف شد؟

در نیم فصل نخست ما یک باخت تصادفی و اشتباه مقابل پاس داشتیم و یک 

بازی بسیار نزدیک با تیم بیمه تعاون برگزار کردیم. در روز پایانی سوپر لیگ، موفق 

به شکست پاسی شدیم که در بخش کومیته تیم بیمه تعاون را شکست داده 

بود. این در حالی است که چند بازیکن خود مانند سامان عدالتی و ذبیح الله 

پورشیب را نیز نداشتیم، اما با این شرایط تمهیداتی چیدیم. به عنوان یک مربی 

فنی و قدیمی در سوپرلیگ از عملکرد تیم و حمایت های دانشگاه آزاد از ورزش 

راضی هستم. نتیجه ای که کاراته ایران از این مسابقات بُرد از اینکه چه تیم هایی 

اول تا سوم شدند مهم تر است و این اتفاق قشنگی بود. 

برداشـــت از این صحبت شما رضایت از کیفیت سوپرلیگ است، اما به 

نظر می رسد کیفیت مسابقات در سالیان گذشته افت کرده است و دیگر 

حتی شاهد ظهور ستاره ای جدیدی نیز نیستیم. این موضوع را اگر قبول 

دارید، دلیلش را چه می دانید؟

دلیل این اتفاق این است که وزارت ورزش حداقل باید یک سالن ویژه هنرهای 

رزمی افتتاح کنند. یک ســـالنی که جودو، کاراته و تکواندو با شـــش تاتامی 

اســـتاندارد امکان فعالیت در آن را داشته باشـــند و فقط با برداشتن تاتامی 

مخصوص به خود یک سالن ایده آل داشته باشند. رشته های رزمی پرعنوان ترین 

ورزش ها برای ورزش ایران در بازی های آســـیایی و المپیک هســـتند. ضعف 

اول از طـــرف کارهای اجرایی و مرکزی وزارت ورزش اســـت و ضعف دوم عدم 

اینکه تیم های صنعتی از ورزش های رزمی حمایت نمی کنند و این رشته ها را 

نمی بینند. این تیم ها باید سرمایه گذاری کنند تا جوانانی که بارها پرچم ایران 

را بالا بردند، موفق باشند. 

تیم های صنعتی چرا باید در لیگ فرسایشی کاراته که قهرمان آن به هیچ 

رویداد آسیایی و جهانی اعزام نمی شوند، سرمایه گذاری کنند؟

یک تفکر ویژه، بنیادین و آینده گر. اگر مدیران ما صنعتی هســـتند نباید فقط 

به فکر فوتبال، والیبال و بســـکتبال باشند و باید بدانند این بچه ها قهرمانان 

این مملکت هستند. باید تیم های صنعتی برای دیده شدن کارهای خود روی 

کشتی، کاراته و تکواندو هم سرمایه گذاری کنند. 

به نظر شما فدراسیون کاراته با رایزنی نمی تواند شرایط برگزاری مسابقات 

باشگاه های آسیا و جهان را فراهم کند؟

این حرف من شاید خیلی ها را ناراحت کند. ما عملکرد مناسبی در ارتباطات 

بین المللی و ابتکار عمل نداشتیم. ایران می توانست مرکز آموزش کاراته دنیا 

برای توسعه این رشته باشد؛ به خاطر اینکه ما مربیان و قهرمان و استعدادهای 

زیادی داریم که منطقه که هیچ، بلکه جهان را می توانیم پوشـــش دهیم. این 

اتفاق نیاز به سیاست گذاری کلان ندارد. 

دومین دیدار فینال لیگ برتر هندبال مردان از ساعت 16 در تالار شهید سلیمانی 

فدراســـیون هندبال بین دو تیم نیروی زمینی شهید شاملی کازرون و سپاهان 

اصفهان برگزار شـــد. نیمه نخســـت این دیدار با نتیجه 15 بر 13 به سود نیروی 

زمینی ارتش به پایان رسید. تیم شهید شاملی در دیدار دوم فینال با نتیجه 27 بر 

21 مقابل سپاهان به پیروزی رسید ولی با توجه به شکست 36 بر 27 در دیدار 

نخست، درنهایت تیم سپاهان در مجموع دو دیدار عنوان قهرمانی را از آن خود 

کرد. پس از پایان این نیمه تماشاگران نیروی زمینی و کادر فنی سپاهان درگیر 

شدند. وسلین، سرمربی تیم ملی هندبال کشورمان و تیم سپاهان سعی داشت 

هواداران نیروی زمینی ارتش را به آرامش دعوت کند. در ادامه این درگیری ها به 

سکوی سپاهانی ها نیز کشیده شد.   دیدار رفت دو تیم 36 بر 27 به سود نماینده 

اصفهان به پایان رســـیده بود . به این ترتیب پرونده سی وپنجمین دوره لیگ برتر 

هندبال مردان با قهرمانی سپاهان و نایب قهرمانی نیروی زمینی به پایان رسید. 

صنعت مس کرمان و سپاهان نوین نیز مشترک در جایگاه سوم ایستادند.   به این 

ترتیب سپاهان برای هفدهمین بار و سومین بار پیاپی قهرمان لیگ برتر هندبال 

ایران شد. سپاهان و نیروی زمینی شهید شاملی جواز حضور در جام باشگاه های 

آسیا در سال 2024 را به دست آوردند. 

تمدید قرارداد با مربیان خارجی در اولویت است

انگیزه های یحیی برای موفقیت در حذفی

گفتوگو

به خاطـر  پرسـپولیس  گذشـت  کـه  هفتـه ای  در 

قهرمانـی در لیـگ مورد تحسـین تعـدادی زیادی از 

کارشناسـان قـرار گرفـت و برخـی از پیشکسـوتان و 

اعضـای تیم هـای رقیـب ایـن تیـم هـم سـعی کردند 

ایـن موفقیـت را به عوامل غیرفوتبالی ربط دهند. از 

طرفـی فدراسـیون فوتبال سـرمربی تیـم امید را هم 

بعـد از چنـد مـاه تاخیـر معرفـی کـرد و انتخـاب رضـا 

عنایتـی نیـز حسـابی خبرسـاز شـد. محمـود کلهـر 

در گفت وگـو بـا »فرهیختـگان« درخصـوص مسـائل 

روز فوتبـال بـه سـوالات مطـرح شـده پاسـخ داد که 

ماحصـل آن را در ادامـه می خوانیـد. 

کلهر با تمجید از تیم پرسپولیس راجع به قهرمانی این تیم 

در لیگ اظهار داشت: »پرسپولیس از هر نظر شایسته ترین 

تیم برای قهرمانی بود. ضمن تمام احترامی که برای 

رقبا قائل هستم. اما رمز موفقیت پرسپولیس اتحاد و 

یکدلی تیم، کادرفنی کار بلد و با تجربه، کادر مدیریتی 

خیلی قوی، در کنار حمایت همه جانبه هواداران بود 

که هیچ کس نمی تواند به خودش اجازه دهد که این 

موفقیت را زیر سوال ببرد. از نظر کیفی نیز پرسپولیس 

نسبت به رقبایش بهتر و روان تر بازی کرد و بازی های 

خوب همراه با نتیجه مناسب رقم خورد که این خیلی 

مهم است. در مجموع لیگ خیلی خوبی داشتیم که در 

بین آنها پرسپولیس به خاطر عواملی که اشاره داشتم 

توانست قهرمان شود. البته بازیکنان پرسپولیس هم 

فصل خیلی خوبی را پشت سر گذاشتند و کیفیت بالای 

آنها باعث شد دست یحیی برای اتخاذ هر نوع تاکتیک 

و سیستمی کاملا باز باشد.« 

  سرپوشی برای ضعف ها

وی بـا بیـان اینکـه اگـر تیم هـای رقیـب پرسـپولیس 

نتوانسـتند قهرمان شـوند به خاطر اشـتباهات خودشان 

بوده اسـت، یادآور شـد: »متاسـفانه یک سـری بازیکنان 

و مربیـان در فوتبـال مـا یـاد گرفته انـد کـه ضعف هـای 

خودشـان و تیم شـان را بـا اتهـام زدن بـه تیم هـای دیگـر 

سـرپوش بگذارنـد. ایـن اتفاقـات فقط در فوتبـال ما رقم 

می خـورد درحالی کـه در لیگ های معتبر دنیا می بینیم 

کـه تیم هـای رقیـب بـه چـه شـکل قهرمانی رقبای شـان 

را تبریـک می گوینـد. ایـن رفتـار حرفه ای نیسـت و دیگر 

جایگاهـی در فوتبـال و کلا ورزش نـدارد. شـاید بهتـر 

باشـد ایـن تیم هـا به جـای اتهـام زدن بـه پرسـپولیس 

به دنبال رفع اشـکالات خود باشـند تا فصل بعد بتوانند 

موفق شـوند.«

 

  پتانسیل یک جام دیگر 

کارشـناس فوتبـال کشـورمان بـا اشـاره بـه بـازی امـروز 

پرسـپولیس و هـوادار گفـت: »مطمئنـا تیمی با پتانسـیل 

بـالای بازیکـن، کادرفنـی قـوی و مدیریتـی کامـل ایـن 

توانایـی را دارد کـه فصـل را بـا دو جـام بـه اتمـام برسـاند. 

هوادار تیم خوب و گردن کلفتی اسـت که اصلا نباید آنها 

را دسـت کم گرفت. بازیکنان پرسـپولیس آنقدر باتجربه و 

حرفـه ای هسـتند کـه قهرمانی در لیـگ را فراموش کرده و 

بـا روحیـه و تمرکز بالا بـه مصاف این بازی بیایند. امیدوار 

بـودم کـه سـازمان لیـگ ایـن بـازی را در حضور هـواداران 

برگـزار کنـد و واقعـا بـرای فوتبال مـان بـد اسـت کـه بازی 

نیمه نهایـی جـام حذفـی باید در ورزشـگاهی برگزار شـود 

که شـرایط میزبانی از تماشـاگران را ندارد. اگر باشـگاهی 

نمی توانـد شـرایط حضـور تماشـاگران را در ورزشـگاه 

خانگـی یـا تحت اجـاره اش میزبانی کند اصلا نباید مجوز 

حضـور در لیـگ برتـر را بگیـرد. فوتبـال مـال تماشـاگران 

اسـت و نبایـد آنهـا را از فوتبـال دور کرد، بلکه باید بهترین 

شـرایط را برای حضورشـان در ورزشـگاه ها فراهم کنیم.« 

  چرا کمیته فنی نداریم؟

کلهـر بـا انتقـاد از فدراسـیون فوتبـال تصریـح کـرد: 

»متاسـفانه فدراسـیون فوتبـال سال هاسـت کـه بـرای 

انتخـاب مربیـان تیم هـای پایـه توجهـی بـه کارنامـه 

مربیـان نمی کنـد و خیلـی از مربیانـی کـه سـال های 

زیـادی در تیم هـای پایـه کار کـرده و می کنند همواره از 

چشـم فدراسـیون دور بوده انـد. در حالی کـه کار کردن 

در ایـن رده سـنی تخصـص خـودش را می خواهـد. 

فدراسـیون فوتبـال سـال پیـش یـک کار خـوب انجـام 

داد و یـک کمیتـه فنـی متشـکل از خاک خورده هـای 

ایـن فوتبـال از جملـه علی اصغـر مدیروسـتا، حمیـد 

اسـتیلی و ابراهیـم قاسـمپور تشـکیل داد تـا در مـورد 

ایـن نـوع انتخاب هـا نظـر داده و رزومـه کاندیدا هـا را 

ارزیابـی کننـد. در واقـع افـرادی بایـد ایـن انتخـاب را 

داشـته باشـند کـه خودشـان در بالاتریـن سـطح بـازی 

و مربیگـری کرده انـد نـه اینکـه یـک عده در فدراسـیون 

پشـت میـز نشسـته و بـا لابـی بـا فـلان شـخص و مربـی 

بـرای تیم هـای پایـه تعیین تکلیـف کننـد. اینچنیـن 

تصمیماتـی کـه بـر پایـه رفاقـت و لابـی اسـت قطعـا بـه 

فوتبال کشـورمان ضربه زده و خیلی از مربیان را دلزده 

و بی انگیـزه می کنـد. در انتخـاب امیـر قلعه نویـی برای 

سـرمربیگری تیـم ملـی حرفـی نـدارم و اتفاقـا بهتریـن 

انتخـاب بـود، امـا در مورد تیم امید اصـلا این اتفاق رخ 

نداد و براسـاس شایسـتگی و کارنامه، سـرمربی امید را 

انتخـاب نکردنـد. در رده هـای دیگـر پایه هـم می بینیم 

کـه رفاقتـی مربـی را انتخـاب می کنند. چـرا باید امثال 

هاشـمیان و مهدوی کیـا  به خاطـر ایـن بی مهری هـا 

خـارج از ایـران مربیگـری کننـد. خود مـن هم در خارج 

از ایران دارم کار آموزشی می کنم. امیدوارم مهدی تاج 

کـه سال هاسـت در ایـن فوتبـال حضـور دارد به عنـوان 

رئیـس فدراسـیون جلـوی این مسـائل را بگیـرد و به این 

وضعیـت سروسـامان دهد.« 

محمود کلهر در گفت وگو با »فرهیختگان«: انتخاب های مربیان پایه با لابی است نه شایستگی

پرسپولیس پتانسیل دبل قهرمانی را دارد

احمد صافی در گفت وگو با »فرهیختگان«:
نایب قهرمانی دانشگاه آزاد در لیگ کاراته حاصل یک تفکر ویژه بود

این موفقیت کمتر از قهرمانی نیست

قهرمانی سپاهان
در فینال جنجالی لیگ هندبال

حمیدرضا اسکندری
خبرنگارگروهورزش


